
Z á p i s n i c a   č. 2/2024

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sokolovciach konaného

dňa 17. apríla 2024



                                              Z á p i s n i c a   

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sokolovciach konaného

dňa 17. apríla 2024

Počet poslancov: 9

Počet prítomných  poslancov :  5 

Počet neprítomných poslancov: 4 (P. Dovčík, A. Pikusová, P. Vido, F. 
Ištok)

Počet ostatných prítomných :                        6 

 PROGRAM  rokovania Obecného zastupiteľstva:

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice
2. Žiadosť p. Martina Richnáka o prenájom pozemku
3. Žiadosť p. Martina Richnáka o premiestnenie značky
4. Žiadosť Rímsko-katolíckej cirkvi o príspevok vo výške 2 000,- EUR na 

rekonštrukciu kostola – elektrifikáciu
5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Sokolovce za II. 

polrok 2023
6. Žiadosť p. Márie Galovičovej 
7. Schválenie zásad hospodárenia s majetkom obce
8. Rôzne, diskusia, návrh na uznesenie a záver

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov a zapisovateľky. 

Zasadnutie  Obecného zastupiteľstva  v Sokolovciach otvoril  a viedol  starosta  obce p.  Ing. 
Marián  Dóczy.  Do  programu rokovania  navrhol  doplniť  ďalšie  body  -  žiadosť  spoločnosti 
Slovak Parcel Service o prenájom pozemku o výmere 1 m2 na parc. č. 8/1  a žiadosť p. Paulíny 
Korvínovej a p. Michala Poláka o premiestnenie stĺpu verejného osvetlenia.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 5
ZA: 5 (Guzoň, Hrisenko, I. Homola, P. Homola, Pikus)



PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Program rokovania OZ bude doplnený o vyššie uvedené body. 

Za overovateľov zápisnice určil p. I. Homolu a p. J. Pikusa, písaním zápisnice poveril  Mgr. 
Kristínu Klučovskú. 

2. Žiadosť p. Martina Richnáka o prenájom pozemku

Ing.  Marián  Dóczy,  starosta  obce,  informoval  prítomných občanov o žiadosti  p.  Martina 
Richnáka o prenájom pozemku pre OZ Bratia 219. Prítomným vysvetlil, že ide o parc. č. 136/3, 
ktorá je vo vlastníctve obce Sokolovce a stará sa o ňu p. Henrich Masarik. Pozemok by slúžil na 
odstavenie motoriek pred akciami (3x / rok). 

Po krátkej diskusii bolo prijaté: 

U z n e s e n i e   č. 3/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

n e s c h v a ľ u j e 

žiadosť p. Martina Richnáka o prenájom pozemku.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 5

ZA: 0

PROTI: 5 (Guzoň, Hrisenko, I. Homola, P. Homola, Pikus)

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 3/2024 OZ bolo prijaté.  



3. Žiadosť p. Martina Richnáka o premiestnenie značky

P.  starosta  prítomným  prečítal  žiadosť  p.  Martina  Richnáka  o premiestnenie  dopravnej 
značky, v ktorej uviedol, o ktorú dopravnú značku ide a dôvody, prečo žiada o jej premiestnenie. 
Dopravná značka – Zákaz vjazdu je umiestnená pri vstupe do obce z PN na križovatke v tvare 
„Y“  v mieste  stretu  ulíc  Piešťanská  a Hlohovecká.  Súčasťou  žiadosti  je  aj  mapka,  kde  je 
vyznačené miesto premiestnenia.  P.  starosta uviedol,  že obec nemá kompetencie,  aby mohla 
značku svojvoľne premiestniť. Značku nariadil na dané miesto umiestniť Dopravný inšpektorát z 
dôvodu realizácie  cyklochodníka, aby tak bol kladený väčší pozor na cyklistov a chodcov. 

P. starosta navrhol, že obec môže situáciu vyriešiť tým spôsobom, že upraví poľnú cestu Pod 
stráňou. Zároveň sa poslanci a p. starosta dohodli na tom, že žiadosť ďalej postúpia Dopravnému 
inšpektorátu PZ v Trnave.

U z n e s e n i e   č. 4/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

n e s c h v a ľ u j e 

žiadosť p. Martina Richnáka o premiestnenie dopravnej značky a navrhuje 
jej postúpenie Dopravnému inšpektorátu PZ v Trnave.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 5

ZA: 0

PROTI: 5 (Guzoň, Hrisenko, I. Homola, P. Homola, Pikus)

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 4/2024 OZ bolo prijaté.  



4.  Žiadosť  Rímsko-katolíckej   cirkvi   o príspevok  vo  výške  2 000,-  EUR na 
rekonštrukciu kostola - elektrifikácia

P. starosta oboznámil prítomných so žiadosťou Rímsko-katolíckej cirkvi v mene p. Sitáša 
o finančný  príspevok.  Peniaze  by  boli  určené  na  ďalšiu  etapu  rekonštrukcie  kostola  v obci 
Sokolovce, na jeho elektrifikáciu, t.j. zakúpenie svietidiel.

U z n e s e n i e   č. 5/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s c h v a ľ u j e 

žiadosť   Rímsko-katolíckej   cirkvi   o príspevok   vo   výške   2 000,-   EUR   na 
rekonštrukciu kostola – elektrifikáciu.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 5

ZA: 5 (Guzoň, Hrisenko, I. Homola, P. Homola, Pikus.)

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 5/2024 OZ bolo prijaté.

5.  Správa  o kontrolnej  činnosti  hlavného  kontrolóra  obce  Sokolovce  za   II. 
polrok 2023

P.  Edita  Podhradská,  hlavná  kontrolórka  obce  Sokolovce,  oboznámila  prítomných 
s vypracovanou  Správou  o kontrolnej  činnosti  hlavného  kontrolóra  obce  za  2.  polrok  2023. 
V správe  uviedla,  že  kontrola  bola  zameraná  predovšetkým  na  príjmy,  výdavky  a finančné 
operácie  obce.  Kontrolórka  obce  odporúča  obci  zamerať  sa  na  kontrolu  plnení  uznesení 
Obecného zastupiteľstva v Sokolovciach  a vypracovať smernicu na reprezentačné výdavky.



U z n e s e n i e   č. 6/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

b e r i e   n a  v e d o m i e

Správu   o kontrolnej   činnosti   hlavného   kontrolóra   obce   Sokolovce   za   II. 
polrok 2023.

6. Žiadosť p. Márie Galovičovej
P. starosta prečítal prítomným žiadosť p. Márie Galovičovej na dokončenie opravných 

prác na kanáli a oplotení na ul. Školskej pri dome p. Galovičovej. P. starosta uviedol, že ide 
o odvodňovací kanál. Nový sa buduje, ale práce na ňom môžu pokračovať až vtedy, keď bude 
dokončené oplotenie pri dome p. Galovičovej, ktoré si musí opraviť vlastníčka.

U z n e s e n i e   č. 7/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s c h v a ľ u j e

žiadosť p. Márie Galovičovej o dokončenie opravných prác na odvodňovacom 
kanáli pod podmienkou, že p. Mária Galovičová dokončí oplotenie.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 5

ZA: 5 (Guzoň, Hrisenko, I. Homola, P. Homola, Pikus.)

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 7/2024 OZ bolo prijaté.



7. Schválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce

P. starosta informoval prítomných, že ide o dokument, ktorý musí mať obec vypracovaný 
podľa  zákona  platného  od  01.  11.  2023.  Týka  sa  narábania  s hnuteľným  a nehnuteľným 
majetkom, t. j. za akých podmienok môže obec nakladať s majetkom. 

U z n e s e n i e   č. 8/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s c h v a ľ u j e

Zásady hospodárenia s majetkom obce.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 5

ZA: 5 (Guzoň, Hrisenko, I. Homola, P. Homola, Pikus.)

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 8/2024 OZ bolo prijaté.

8.   Žiadosť   spoločnosti   Slovak   Parcel   Service   s.r.o.   o prenájom   obecného 
priestoru

P. starosta oboznámil prítomných so žiadosťou spoločnosti Slovak Parcel Service, ktorá 
má záujem zriadiť  v obci  Sokolovce  balíkbox,  a to  na  obecnom pozemku ,  na  parc.  č.  8/1, 
o výmere 1 m2 a to za cenu 1, - EUR / 1 rok. Išlo by o priestor vedľa balíkboxu Packeta, na 
parkovisku pred obchodom.

U z n e s e n i e   č. 9/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s c h v a ľ u j e



Žiadosť   spoločnosti   Slovak   Parcel   Service   s.r.o.   o prenájom   obecného 
priestoru o výmere 1 m2 za cenu 1, - EUR  ročne.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 5

ZA: 5 (Guzoň, Hrisenko, I. Homola, P. Homola, Pikus.)

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 9/2024 OZ bolo prijaté.

9. Žiadosť p. Paulíny Korvínovej a p. Michala Poláka o premiestnenie stĺpu 
verejného osvetlenia
P. starosta oboznámil prítomných so žiadosťou o premiestnenie stĺpu verejného osvetlenia pred 
domom p. Korvínovej a p. Poláka, cca 1 m,  na ul. Pri jaseni, parc. č. 5/46, na hranici pozemku. 
Stĺp  prekáža  p.  Korvínovej  a p.  Polákovi  vo  vjazde  do  garáže.  P.  starosta  navrhol,  aby  si 
výkopové a stavebné práce zabezpečili stavebníci – p. Korvínová a p. Polák a o zapojenie stĺpa 
verejného osvetlenia , jeho elektrifikáciu, sa postará obec.

U z n e s e n i e   č. 10/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s c h v a ľ u j e

Žiadosť  p.  P.  Korvínovej   a p.  M.  Poláka   o premiestnenie   stĺpu   verejného 
osvetlenia pod podmienkou, že výkopové a stavebné práce si zabezpečia sami.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 5

ZA: 5 (Guzoň, Hrisenko, I. Homola, P. Homola, Pikus.)

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0



UZNESENIE č. 10/2024 OZ bolo prijaté.

10. Rôzne, diskusia, návrh na uznesenie, záver

 P. starosta sa poďakoval všetkým účastníkom brigády, ktorí pomáhali dňa 13. 04. 2024 
(sobota) pri prácach v parku pri obecnom kaštieli. Momentálne prebieha príprava projektovej 
dokumentácie  ďalšej  etapy  rekonštrukcie  parku.  Oboznámil  prítomných,  že  zrekonštruovaný 
park a detské ihriská využívajú deti z MŠ, žiaci zo ZŠ a rovnako aj rodiny s deťmi. Rovnako 
uviedol, že sa plánuje vybudovať vstup do parku aj z ulice Dlhej. P. starosta informoval, že obec 
má v pláne vybudovať tri obecné byty z poslednej budovy aj s terasou, ktorá nie je národnou 
kultúrnou pamiatkou. Tieto tri byty by mali charakter nájomných bytov.

E.  Podhradská  uviedla,  že  v týždni  bola  svedkom  toho,  ako  pri  vstupe  do  parku  z ul. 
Školskej zastavilo osobné auto, žena vypustila psa a išla ho vyvenčiť do parku. Rovnako tak bolo 
aj v minulosti, keď pán mal v parku voľne pustených svojich psov. Navrhla, že by bolo vhodné 
umiestniť do parku a na vstupnú bránu značky „Zákaz voľne pustených psov“.

P. Guzoň navrhol, aby obec vypracovala Prevádzkový poriadok, ktorý by bol umiestnený na 
vstupnej bráne do parku.. 

P. Ing. Ľubomír Pikus oboznámil prítomných s problémom prechodu pri ulici Hlboká. P. 
starosta uviedol, že o tomto probléme už rozprával aj s p. Pánskym a zo strany obce je ochota ho 
vyriešiť.

P. hrisenko sa spýtal p. starostu na stánok postavenú pri pohostinstve. P. starosta uviedol, že 
si ju tam nechal odstaviť p. M. Ištok a to len dočasne, v budúcnosti to bude stánok so zmrzlinou.

P. Guzoň sa pýtal, či potrebuje obec pozemok pri p. M. Richnákovi, či by nebolo vhodnejšie 
ho odpredať. P. starosta uviedol, že o tomto sa môžeme rozprávať na ďalších stretnutiach. 

Nakoľko boli vyčerpané všetky body zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sokolovciach, 
starosta obce Ing. Marián Dóczy zasadnutie ukončil poďakovaním všetkým za účasť. 

Overovatelia:  Ing. Ivan Homola

Jozef Pikus

            

                                               Ing. Marián Dóczy
                           starosta obce  

Zapísala: Mgr. Kristína Klučovská



V Sokolovciach, dňa 19. 04. 2024


